
 

 

  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  
 

П Р О Т О К О Л  № 01 
 

Днес, 28.02.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и  спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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По т.І от Дневния ред:  
 
Д.Шалъфов запозна комисията с вътрешните правила и допълненията  
измененията към тях, които се налагат във връзка с промените в Закона за 
местното самоуправление и местната администрация. 
  
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя приема вътрешните правила с направените допълнения: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Благовест Георгиев За 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 

По т.II от Дневния ред: Разни 
На заседанието присъстваха представители на ОСК “Славия“ и ОСК“Левски“-
София. 
Те апелираха за партньорство с общината, спортната база да се прехвърли в 
публично-общинска собственост, за да имат възможност да кандидатстват 
по проекти и по този начин да имат финансиране. Програмата за развитие на 
детско-юношеския спорт не е достатъчна, тъй като в София има над 200 
спортни клуба. 
М.Боршош предложи бюджета на тази програма да се увеличи с 1 милион лв. 
В.Лилков заяви, че бюджета за спорт в столицата трябва да е 2% от общия 
бюджет. Той сподели, че е необходимо да се създаде комисия съвместно с 
държавата, която да разгледа всички спортни имоти и да се изчисти въпроса 
със собствеността. В.Лилков предложи да се изготви програма за спортно 
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строителство. Да се създадат възможности за отдаване на спортната база 
на концесии и под наем и др. 
Д.Шалъфов предложи спортните клубове да подготвят своите предложения в 
писмен вид и да ги входират в СО за да може да достигнат кмета и  до 
ресорните зам.-кметове и да се вземат в предвид.  
 
 
Протоколът е изготвен на 01.03.24 г. 
 
 
Експерт:  П             Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
 
 

                     
 
 

                 Зам. предс.:                 П 
      /Еньо Савов/ 
 

 


